
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a  č. 04   

13. apríla  2023  
zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 13.4.2023 na Mestskom úrade v Michalovciach,  
Priestory MsR,  Nám. osloboditeľov č. 30 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Vyhodnotenie činnosti mestskej autobusovej dopravy za rok 2022. 
3. Vyhodnotenie zimnej údržby 2022/2023. 
4. Informatívna správa a stave rekonštrukcie plavárne. 
5. Informatívna správa o udržiavaní poriadku  na VP v meste z pohľadu MsP. 
6. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
7. Záver. 
8.  

 
-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Vyhodnotenie činnosti mestskej autobusovej dopravy za rok 2022. 
Zástupca DZS M.K. Trans s.r.o. informoval komisiu o využívaní liniek a spojov MAD v roku 2022.  
Bolo prepravených cca  375 000 cestujúcich čo ešte stále nie sú hodnoty z pred Covid-ových rokov.  
 
Geci: Je možnosť zapojiť sa do projektov zakúpenia vozidiel z externých zdrojov?  
 
Ing. Janko:  Mesto Michalovce nemá spracovaný plán dopravnej obslužnosti, ktorý bol jednou 
z podmienok zapojenia sa.  
 
Unesenie:  
Komisia dopravy a turizmu odporúča vedeniu mesta zaoberať sa vypracovaním plánu dopravnej 
obslužnosti mesta z dôvodu možného čerpania externých zdrojov.  
 
ZA: 8  proti:0   zdržalo sa: 0  
 
Geci: Treba riešiť aj zázemie MAD ako sú zastávky, informačné tabule ... 
 
Ing. Kerekeš: Upozornil a pripisuje pokles cestujúcich aj zníženiu počtu obyvateľov mesta za posledné 
roky.  
 
-k  bodu 3:  
Vyhodnotenie zimnej údržby 2022/2023. 
Správa Tazs bola predložená ale pre neprítomnosť zástupcu bol bod presunutý na ďalšie zasadnutie  

 
-k  bodu 4:  
Informatívna správa a stave rekonštrukcie plavárne. 
Bola predložená správa: Začiatok stavby 30.08.2021 – ukončenie stavby 30.04.2023 

Na budúci týždeň je zvolané odovzdávacie a preberacie konanie. Po prevzatí je potrebné kolaudačné 

konanie na povolenie užívania stavby. 



Zrealizovaná komplexná rekonštrukcia plavárne vč. prístavby, v ktorej sa nachádzajú bazén pre 

neplavcov a detský bazén. Na I. NP sa nachádza vstupná hala s recepciou a s turniketmi pre vstup 

k bazénom a k saunám, a zázemie. Ďalej sú tam šatne a hygienické zariadenia.   Na II. NP sa 

nachádzajú 4 sauny – fínska, infra a dve parné, hygienické zariadenia, oddychová miestnosť 

a technologické miestnosti. 

V zadnej časti plavárne sa v I. PP nachádzajú filtračné nádrže pre každý bazén, bazénová technológia 

a výmenníky. Na I. NP sa nachádza kotolňa, miestnosť rozvádzačov, sklad chémie. Na II. NP  je 

strojovňa VZT. 

-k  bodu 5: 
Informatívna správa o udržiavaní poriadku  na VP v meste z pohľadu MsP. 
Informoval náčelník MsP JUDr. Šanta 
 
Činnosť MsP bola ovplyvnená začiatkom roka tragédiami v meste (vražda a tragédia v byte) 
 
Činnosť hliadok musela byť sústredená aj pri hokejových zápasoch.  
Opakujúce sú riešenia v lokalite Angy Mlyn.  
Upozornil na problém potreby vyznačenia parkovacích miest po novele.  
 
Geci: Upozornil, že v meste sa nachádza veľa zvislého dopravného značenia.  
 
Ing. Kerekeš: aká je situácia s riešením Ul. priemyselnej.  
 
Geci: navrhuje s umiestnením „EMERGENCY TOWER“ na rušnejších miestach za účelom zvýšenia 
bezpečnosti obyvateľov.  
 
Geci: upozornil na bilbordy na zábradlí stráňanského mosta.    
 
 
K bodu 6: 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
PaedDr. Hajdukova: Navrhuje osadiť zastávku MAD pri ZŠ T.J.Moussona, kde sa žiaci počas 

nepriaznivého počasia nemajú kde schovať.  

Komisia dopravy bola požiadaná o zaslanie návrhov miest, kde po zmene legislatívy je potrebné 

právne umožniť parkovanie na chodníku, resp. vyjadriť nesúhlas.  

Bola doručená iba požiadavka PaedDr. Hajdukovej:   

• Súčasne chcem upozorniť na zle situovanú autobusovú zastávku na Ul.partizánskej oproti SOŠ 

technickej, kde nie je vytvorená odstavná plocha pre autobusy a pri každom zastavení 

autobusu sa ráno začína tvoriť kolóna v smere od kruhového objazdu na Šíravu. Možno by sa 

na to dalo myslieť pri rekonštrukcii Stráňanskeho mosta a súčasne tu takýto odstavný pruh 

utvoriť.  

• V súvislosti s pozdĺžnym parkovaním na chodníku vedúcom popri plote 4.MŠ  vyjadrujem 

nesúhlas z dôvodu ohrozenia detí idúcich do školy a súčasne je tento chodník znečistený 

blatom, ktoré parkujúce autá roznášajú. 

• Možnosť pozdĺžne i kolmo parkovať, najmä pre zamestnancov školy,  vidím aj pri V.ZŠ - vzadu 

pri školskom ihrisku je za "plotom - betónový múrik"  - plocha patriaca mestu - na tomto 

páse  by bolo možné urobiť parkovaciu plochu. Viem, že niektorí poslanci preferujú túto 

komunikáciu ako alternatívne riešenie dopravy - ako výjazd na Viniansku cestu, čo ale asi nie 

je reálne riešenie.  



K bodu 8: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 


